
 ANAR-NOS D’ON NO ENS ESTIMEN 

 Haver de fugir del foc 
 quan ens està cremant, 

 és com deixar enrere el que fa mal. 

 Potser pensem que ho fem per amor 
 però ens estarem confonent. 

 L’amor mai hauria de forçar-se, 
 ni intentar fer que ens estimin quan no 

 som capaços de fer-ho per nosaltres mateixos. 

 Ens agafem a claus cremant 
 per por a acceptar que aquell no és el nostre lloc. 

 Ens  tanquem  per a no sortir de la nostra zona de confort, 
 pidolem amor perquè pensem que és el que mereixem, 

 Hauriem de deixar de pensar en personas que no ens volen, 
 ni en el seu present ni futur 

 i, sobretot,  que mai ens han demostrat 
 que mereixen que els estimem. 


